
Statutární město Brno

Městská část Brno - Líšeň

Určeno pro jednání Rady MČ Brno - Líšeň

Zápis z jednání Komise bezpečnosti RMČ č. 1/2025, ze dne 27.1.2025, konané pro ÚMČ Brno-Líšeň. 

Forma uspořádání Komise:

Přítomni: Matěj Chrněla, Ing. Bohumír Myslín, Lubomír Polnický, Pavel Mokrý,

Miloslav Čada, Mgr. Petr Nečesánek, Jarmil Vlach, MgA. Eva Holzová

Hosté: npor. Mgr. Patrik Vyparina (PČR), Mgr. Bc. Miroslav Janek (MP), Mgr. Dušan Janča UMČ Brno- 
Líšeň

Omluveni: Mgr. Oleg Beznosík

Body jednání Komise bezpečnosti

1. Zahájení Komise bezpečnosti (dále jen BK)

Předseda BK Matěj Chrněla zahájil jednání v 17:00 přivítáním členů a představení hostů. Přítomno 7 
členů BK. BK je tedy usnášeníschopná. Ing. Bohumír Myslín příchod 17:10.

2. Schválení programu

Dle návrhu předsedy BK byl schválen program jednání.

Komise souhlasí: Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

3. Volba ověřovatele zápisu a zapisovatele

Ověřovatel zápisu paní MgA. Eva Holzová.

Komise souhlasí: Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

Zapisovatel předseda BK Matěj Chrněla.

Komise souhlasí: Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

4. Schválení znění zápisu z jednání BK č.10 /2024

Předseda BK vznesl dotaz na členy BK, zda se všichni seznámili se zápisem, který obdrželi členové BK 
na email - bez výhrad.

Komise souhlasí: Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

5. Informace zástupců PČR a MP

Mgr. Bc. Janek (MP) předal statistiků za prosinec 2024. Mgr. Vyparina PČR předal prosincovou statistiku 
a srovnání let 2023 a 2024 Nápad vybraných druhů trestné činnosti v rámci MČ OOP Brno-Židenice. 
PČR uvádí nárůst krádeží vozidel napříč území města Brna. Ze srovnání let 2023-2024 vychází pokles 
násilí. Nárůst vloupání a krádeží MOTO. Významný nárůst vloupání do objektů (chaty, sklepy, garáže) 
v roce 2024!

Komise bere na vědomí: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0



6. Problémový bezdomovec se psem v Líšni

Předseda BK Matěj Chrněla pozval na jednání BK Mgr. Dušana Janču - referent majetkoprávního 
odboru - přestupky MČ Brno - Líšeň, aby referoval o aktuální situaci, kdy se z Vinohrad opět zpátky do 
Líšně přesunul bezdomovec pan P, jehož pes napadá jiné psy občanů Líšně. Tato osoba, byla MP 
ztotožněna a je proti ní vedeno několik správních řízení za porušování vyhlášek. Opakovaně byly 
uděleny pokuty, které se vzhledem k aspektu věci složitě vymáhají a míjí se účinkem. Po přiblížení 
příspěvků ze sociálních sítí, kde občané opakovaně sdílí nespokojenost se stavem věci proběhla široká 
debata všech přítomných, ze které vzešlo usnesení.

Předseda BK Matěj Chrněla přednesl návrh usnesení č.1/2025, o kterém dal hlasovat.

Usnesení (hlasování) č.1/2025: Komise bezpečnosti doporučuje RMČ Brno - Líšeň postupovat dle 
postupu Mgr. Dušana Janči - referenta majetkoprávního odboru - přestupků: řešení odebrání psa 
dle platných zákonných možností.

Komise souhlasí s usnesením č.1/2025: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

7. Diskuze a různé

Témata BK 2025 - MgA. Eva Holzová: věnovat se lepší informovanosti a sdílení témat bezpečnosti. 
Na webu www.brno-lisen.cz je uvedena proběhnuvší událost: Jak předcházet odcizení kola? Označte 
ho syntetickou DNA. Předseda BK Matěj Chrněla vysvětlil téma události. V úterý 19.112024 proběhla 
nabídka FORENZNÍHO ZNAČENÍ kol i el. kol, koloběžek, invalidních vozíků mechanických a elektrických.

Jarmil Vlach: Líšeňský fotbal, změna ve vedení a koncepci se odrazí v návštěvnosti, kdy celková kapacita 
stadionu je 2200 diváků. Nejbližší domácí utkání na stadionu na ulici Kučerova se bude konat 8.3.2025. 

Předseda BK Matěj Chrněla: na kontaktní email nebyl doručen žádný podnět.

Komise bere na vědomí: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

Kontakt pro podněty občanů: komise.bezpecnostni(5)brno-lisen.cz 

1/ čase cca 17:45 hodin ukončil předseda Komise bezpečnosti RMČ lednovou schůzi s tím,

že se další jednání uskuteční v pondělí 24. února 2025 od 17:00 hodin.

Zapsal předseda BK Matěj Chrněla 

Ověřila členka BK MgA. Eva Holzová

lisen.cz

